

S9运动蓝牙耳机

产品介绍

蓝牙连接

配对一部手机

- 首次连接蓝牙耳机，请长按综合按键约3秒钟即可开机（红灯每5秒闪灯一次）。
- 开机后不松手继续按综合按键约5秒钟，进入蓝牙配对模式（红灯交替闪烁），打开蓝牙设备搜索“S9”并点击连接，即可完成配对。

功能介绍

开机	长按○按钮	蓝灯闪一次后红灯闪，红灯闪烁频率为每5秒闪灯一次
关机	长按○按钮	红灯长亮1秒钟后熄灭，蓝灯无灯模式
音量+	单击+按钮	蓝灯闪烁频率为每5秒闪灯一次
音量-	单击-按钮	蓝灯闪烁频率为每5秒闪灯一次
播放/暂停	短按○按钮	蓝灯闪烁频率为每5秒闪灯一次
下一曲	单击▶按钮	蓝灯闪烁频率为每5秒闪灯一次
上一曲	单击◀按钮	蓝灯闪烁频率为每5秒闪灯一次
接听/挂断	单击○按钮	蓝灯闪烁频率为每5秒闪灯一次，红灯无灯模式
拒接来电	双击○按钮	蓝灯闪烁频率为每5秒闪灯2次
未开重拨	双击○按钮	蓝灯长亮状态

一拖二功能

配对二部手机

S9蓝牙耳机支持多点连接技术（一拖二功能），让您可以同时连接2部手机，并可以任意使用其中一部手机。

- 蓝牙耳机成功连接第一部手机，关闭蓝牙耳机后再次重启到配对模式；同时关闭第一部手机的蓝牙；
- 开启第二部手机的蓝牙并搜索蓝牙耳机，点击配对连接第二部手机；
- 再次开启第一部手机的蓝牙，并再次点击连接配对，完成第一部手机的配对。

耳机充电

- 低电量时：红灯约为每5秒闪1次，同时会有语音提示；
- 充电状态：红色指示灯常亮模式；
- 充电完成：蓝灯指示灯常亮模式。

技术规格

型号	S9
音频	SBC
蓝牙版本	Bluetooth5.0
支持协议	HFP/HSP/A2DP/AVRCP
耳机频率响应	20Hz-20KHz
系统兼容	iOS/Android/Windows
蓝牙距离	≥10m
工作时长	6.5H
充电时间	2H
待机时间	240H
电池型号	100mAh×1
喇叭单元	φ8.2mm
尺寸	47×14×18mm
重量	20g

产品清单

佩戴方式

⑧ 选择并组装耳塞

在正式使用该款蓝牙耳机前，请选择佩戴适合自己耳朵大小的硅胶耳挂耳塞，以便于获得舒适的佩戴和动听的音乐。

硅胶耳塞为入耳式耳塞（可以略微听见环境音），型号可分为大、中、小三款型号，用户需根据自己耳朵的大小选择耳塞的型号。

选择合适自己耳朵的硅胶耳挂与耳塞后，请将合适的耳挂耳塞装配到蓝牙耳机机身（耳挂耳塞有左右之分，装配方式如图所示）

⑨ 尝试佩戴耳机

装配好硅胶耳塞后，请根据左右将耳机轻轻塞入耳朵之内，调整耳机到合适的角度即可完成蓝牙耳机的正确佩戴（如图所示的佩戴方式佩戴）

左耳佩戴 右耳佩戴

清洁保养与安全提示

- 请勿拆除或改装耳机，否则可能导致耳机发生故障或烧毁，这些均不在保修之列；
- 请勿将设备接触有腐蚀性的液体，否则会造成设备严重损坏。因接触腐蚀性液体而造成的损坏，制造商将不予保修；
- 请勿在雷暴天气下使用该设备。雷暴可导致设备工作不正常，并增加触电危险；
- 按下电源时，请握住耳机插头；
- 请勿过度用力压迫耳机线，否则可能导致线路中断或损坏；
- 为了耳机的清洁卫生，请经常取下硅胶耳塞，使用温和的消毒剂进行清洁。不使用时，请把耳机保持干燥清洁。

使用前请仔细阅读安全提示

- 请勿使用腐蚀性的液体清洗蓝牙耳机
- 请远离高温明火
- 请避免耳机高处跌落
- 请避免耳机放入有腐蚀性的液体中
- 请不要长时间保持充电
- 请勿擅自拆开蓝牙耳机

贴心提醒

为避免您的听力损伤，在佩戴耳机时请确保您的音乐已调小。佩戴好耳机后，将音量调至合适大小。避免长时间使用大音量听音乐，避免损伤听力，请为您的听力负责。

蓝牙耳机常见问题答疑

问：蓝牙耳机佩戴不舒服，佩戴耳朵疼痛，佩戴掉落，左右声音不一致是什么原因导致？

答：1.首先应该选择合适自己的耳塞，耳塞分为小/中/大号耳塞，同时耳塞有左右之分之；

2.选择合适自己的耳塞后，确认耳机是否佩戴到位，具体参考说明书所讲的佩戴方式；

3.确认左右耳塞是否装配到位，耳塞的位置装配不到位，导致左右声道声音不一致。

问：蓝牙耳机无法开机怎么办？

答：蓝牙耳机无法开机时，请用Micro电源接口充电激活一下，看到指示灯亮红灯时激活成功，再次尝试开机即可，操作可参考说明书。

问：蓝牙耳机无法与手机蓝牙配对连接？

答：首先确认蓝牙耳机处于配对状态，手机蓝牙打开，在确认手机蓝牙已经在搜索蓝牙耳机状态，如果没有在搜索状态，需要手动点击手机蓝牙的“搜索功能”来搜索蓝牙耳机。

问：蓝牙耳机配对连接后播放无声音？

答：首先确认蓝牙耳机与手机是否连接，确认耳机与手机连接后确认蓝牙耳机或手机音量是否关闭或调的大小，可通过调节手机或耳机音量来确认耳机是否有声音。

蓝牙耳机常见问题答疑

问：蓝牙耳机连接后出现卡顿、断续等不正常情况？

答：1.确认蓝牙耳机是否已经低电量或手机已经低电量；

2.确认蓝牙耳机与手机的连接之间无阻碍物，为了保证蓝牙的连接稳定性，请尽量确保蓝牙耳机与手机之间无任何阻碍物；

3.蓝牙耳机与手机已经超出有效连接范围，请保持手机与耳机的连接距离在10M以内。

问：蓝牙耳机无法回连或连接时间较长？

答：1.首先确认蓝牙耳机是否与手机在有效的连接范围内；

2.回连不了请将蓝牙耳机做恢复出厂设置，开机后同时长按音量“+”和音量“-”按键至红灯交替闪烁3次即完成恢复出厂设置，然后重新连接蓝牙耳机。

问：蓝牙耳机无法充电？

答：1.蓝牙耳机长时间闲置未用，需要20min左右充电激活才可以正常充电；

2.蓝牙耳机或手机内部元件已经损坏（但此种情况出现的概率很小），可以更换其他设备查找具体原因。

产品服务

免费服务

在产品保修期间，凡属于产品本身质量引起的故障，请用户凭产品购物凭证与我们联系以享受免费维修服务。

保修时间：12个月

以下情况恕不免费维修

- 自行拆卸造成损坏的；
- 因腐蚀性液体或跌落而造成的故障以及人为机械损坏；
- 因不可抗力造成故障或损坏的。

S9 Sports Bluetooth Headphone

Introduction

Bluetooth Connection

Match a cell phone

- Connect the bluetooth headphone for the first time, long press "power button" for about 3 seconds to start up (Red light flashes every 5 seconds)
- Keep pressing the power button for about 5 seconds to enter bluetooth pairing mode (Red and blue light flash alternately) Open the bluetooth device and search for "S9" and click connect to complete the pairing

Earphone Function

Power on	Long Press ○ power button	The blue light flashed once, then the red light
Power off	Long Press ○ power button	The red light is always on for 1 second and then off. The blue light has no response
Volume+	Click + button	The blue light flashes every 5 seconds
Volume-	Click - button	The blue light flashes every 5 seconds
Play/pause	Short press ○ button	The blue light flashes every 5 seconds
Next	Long press ▶ button	The blue light flashes every 5 seconds
Previous	Long press ◀ button	The blue light flashes every 5 seconds
Answer/Hang up	Click ○ button	The blue light flashed twice in succession, and the red light showed no response
Reject the call	Double click ○ button	The blue light flashes twice a second
Redial last number	Double click ○ button	The blue light kept on

One-Drag-Two Function

Sync Between 2 Devices

S9 bluetooth headphone supports multi-point connection technology (one-drag-two function). You can connect two phones at the same time, and you can use either one.

- Bluetooth earphone successfully connected to the 1st device, turn off the bluetooth of 1st device, and restart the pairing mode;
- Turn on the bluetooth of the 2nd device and search the bluetooth earphones name, click pairing to connect;
- Turn on the bluetooth of the 1st device again, and click pairing to finish pairing.

Charge the Headphone

- Low battery: Red light will flash and with voice prompt;
- Charging status: Red light will turn on when charging mode;
- Finish charging: Blue light will turn on after fully charged.

Specification

Model	S9
Decode	SBC
Bluetooth version	Bluetooth5.0
Support agreement	HFP/HSP/A2DP/APVRC
Frequency range	20Hz-20KHz
Compatible system	iOS/Android/Windows
Bluetooth distance	≥10m
Working time	6.5H
Charging time	2H
Standby time	240H
Battery capacity	100mAh×1
Speaker unit	φ8.2mm
Size	47×14×18mm
Weight	20g

Package Contents

Wearing Method

⑧ Select and assemble the earbuds

① Select your right size earbuds and ear-hooks.

② Respectively attach the ear-hooks and earbuds to the headphone (As shown).

Note: There are "L" and "R" marks on the ear-hooks. when attach, check the left or right, do not mix it.

⑨ Wearing the earphone

Get the earbuds assembled together, insert the correct earbuds into your ear canal, adjust the earbuds to a suitable angle until you have a tight and snug fit.

Left Right

Clean and Maintenance

- please do not dismantle or modify the headphones.
- Please keep the headphones away from liquid.
- Please do not use the headphones in thunderstorm.
- Please hold the headphones plug when unplugging the power cord.
- Please do not press the headphones wire too hard.
- Please keep the headphones clean and dry when not using it.

Please read the safety instructions carefully before using

- Please do not clean with corrosive liquid
- Please keep away from high temperature open flame
- Please avoid falling from the height of earphones
- Please do not keep the battery charged for a long time

Sweet remind

To avoid your hearing loss, turn down the volume and slowly adjust it to the right size

Troubleshooting

Q: The headphones is not comfortable to wear, feel pain, easy to fall

A: Please choose the suitable earbuds and earhooks

- Install according to the instructions
- Make sure the left and right earbuds assemble correctly

Q: Can not turn the headphones ON

A: Please make sure the headphones are charged. If not, charge them, and try again.

Q: Can not connect the headphones to your device

A: Make sure the headphones are fully charged

- Go to your device's bluetooth menu and delete all saved devices from the list by clicking "Forget this device"
- Turn OFF bluetooth, then turn ON
- Enter the headphones into the pairing mode and follow instructions for connecting

Q: Do not have sound

A: Please check if the headphones connected with the device, if connected, adjusting volume of device or headphones volume.

Troubleshooting

Q: Frequent disconnection and noise

A: Please check if the headphones or the device already low power

- Ensure the distance between your device and the headphones is with 33 feet/10meters
- Ensure nothing is blocking the signal between your device and your bluetooth and headphones

Q: The headphones cannot reconnect automatically

A: Ensure the distance between your device and the headphones is 33 feet/10 meters

- Please simultaneously long press button "volume+" and "volume-" until the red and blue light flash 3 times alternately, then reconnect the headphones.

Q: Can not charge the headphones

A: It takes about 20 minutes for charging to be activated to realize normal charging;

- The internal components of the headphones or the phone have been damaged, we advise to replace the other device

Warranty

Free service:

during the warranty period, if the fault is caused by the quality of the product itself, please contact us with the product purchase certificate

Warranty: 12 months

The following conditions are not covered by warranty:

- Damage caused by self-disassembly
- Corrosive liquids and damage caused by falling
- Damage caused by force majeure

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

- (1) this device may not cause harmful interference, and
- (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.